

Title (en)

Retarding and retaining device for rail vehicles.

Title (de)

Verzögerungs- und Haltevorrichtung für Schienenfahrzeuge.

Title (fr)

Dispositif de ralentissement et d'arrêt pour engins roulant sur rails.

Publication

**EP 0086718 A1 19830824 (FR)**

Application

**EP 83400299 A 19830211**

Priority

FR 8202582 A 19820217

Abstract (en)

[origin: CA1188635A] DEVICE FOR SLOWING DOWN AND STOPPING MACHINES ROLLING ON RAILS The device comprises a body 1 for placing on a rail R for the purpose of receiving a wheel of a machine to be slowed down and stopped and forming an abutment for the wheel, and an arrangement for connecting the device to the rail. The connecting arrangement comprises a plate 7 carrying elastically yieldable claws 10 and 11 which are maintained spread apart in their position of rest. The plate 7 is adapted to be applied against the rail R and is pivotally connected to an arrangement 21 for moving the claws 10 and 11 towards each other for the purpose of closing them around the head of the rail. The arrangement 21 is connected to the body 1 of the device.

Abstract (fr)

Le dispositif comprend un corps (1) destiné à être placé sur un rail (R) en vue de recevoir une roue d'un engin à ralentir et à arrêter et formant butoir pour cette roue et des moyens de solidarisation du dispositif avec le rail. Les moyens de solidarisation sont constitués par une platine (7) portant des griffes élastiques (10, 11) maintenues écartées en position de repos, la platine (7) étant destinée à être appliquée sur le rail (R) et étant articulée sur des moyens (21) de rapprochement desdites griffes (10, 11) en vue de leur serrage sur le boudin du rail, lesdits moyens de rapprochement (21) étant solidaires du corps (1) du dispositif.

IPC 1-7

**B61K 7/20; B61K 7/00**

IPC 8 full level

**B61K 7/00** (2006.01); **B61K 7/20** (2006.01)

CPC (source: EP US)

**B61K 7/00** (2013.01 - EP US); **B61K 7/20** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

- [Y] DE 19947 C
- [Y] DE 39614 C
- [A] US 2359106 A 19440926 - HAYES STANLEY W
- [A] CH 193214 A 19370930 - BOSSHART KARL [CH], et al
- [A] FR 543932 A 19220912
- [A] US 1852703 A 19320405 - CREWS ROBERT L
- [A] DE 13003 C
- [A] US 1448672 A 19230313 - HERMANN NEUMANN
- [A] US 2121775 A 19380628 - MCCULLOUGH PAUL J
- [A] FR 2256063 A1 19750725 - REGIONALA DE CAI FERATE BRASOV [RO]

Cited by

CN111776005A

Designated contracting state (EPC)

AT BE DE GB IT NL SE

DOCDB simple family (publication)

**EP 0086718 A1 19830824; EP 0086718 B1 19870603**; AT E27582 T1 19870615; CA 1188635 A 19850611; DE 3371886 D1 19870709;  
FR 2521512 A1 19830819; FR 2521512 B1 19850927; US 4535701 A 19850820

DOCDB simple family (application)

**EP 83400299 A 19830211**; AT 83400299 T 19830211; CA 421609 A 19830215; DE 3371886 T 19830211; FR 8202582 A 19820217;  
US 46722583 A 19830217